
Protokoll Agilitysektionen 250505 
Närvarande: Elin Fahlander, Cecilia Ernvik, Paul Mäkinen, Alice Johansson, Sofie Uppman 
Bruce 
 

Fixargrupp (Alva, Ola, Sten, Lasse, Anton) 
Uteplan och träningshall (Cissi, Alice) 

Aktivitetsgrupp (Elin, Sofie, Paul, Mathilda) 

HINDERPARK/UTEPLANER/TRÄNINGSHALL 
PÅGÅENDE: Beställa nya plasthinder (beslut sep-24) Paul 
Förra mötet: Hinder är beställda. Beställdes i 20 mars och ska anlända inom 6-8 veckor efter 
det. 
 
Paul dubbelkollar med dem hur det går iom att vi inte hört nåt. 
 
PÅGÅENDE: Reklamation A-hinder Paul 
Förra mötet: Reservdelen är på väg. 
 
Leverans till Pauls adress istället för LHU. 
 
PÅGÅENDE:Laga slalompinnar (Fredrik Rydén) - alternativt köpa nya Elin / Alva 
Reservdelen som beställdes visade tyvärr inte hålla, så beställning är lagd på nya 
slalompinnar (12 st) från SmartaAgilityhinder. 
 
PÅGÅENDE: Nya kilar till balansen Cissi 
Förra mötet: Materialet vi haft till den gamla kilen är cellplast. 
 
Uppdatering: Alvas pappa har en idé men det behöver mätas lite mer. Cissi och hennes 
familj funderar också vidare. 
 
NY PUNKT: Höj- och sänkbara balansen kärvar Sofie 
Sofie ber sin pappa kolla om han kan hjälpa oss. 
 
NY PUNKT: Gräsklipparschema Cissi 
Skyltar behöver tillverkas, vem ansvarar? 
Information om schemat är postad på hemsidan och fb, få har anmält sig. Elin har mailat 
klubben om att maila ut info, men inget svar. 
 
Till styrelsen: Vi behöver veta förutsättningarna: när får vi klippa gräset? När ska det vara 
kurs? Var ska kurser hållas? Vart får fast bana vara? Hur ska det kommuniceras och följas? 
Vi behöver hjälp med att kommunicera ut klipparschemat!!! 
 
Förra mötet: Vår utvärdering från förra året när vi hade ett extremt flexibelt schema när man 
fick klippa vilken dag som man ville gör att vi nu är att vi vill ha en fast dag. Vi föreslår att 
planerna alltid klipps på torsdagar och att tydliga skyltar finns för att berätta att ALLT ska 



plockas bort på onsdagar (tränar man torsdag så plockar man undan efter sig). Vi tycker det 
känns rimligt att ha dessa dagar så det blir lättare att planera. 
 
AVSLUTAT: Hinderflytt 

○ Uppdatera på hemsidan - klart! 
 

AKTIVITETER/KURSER/SAMTRÄNINGAR/TÄVLINGAR 
PÅGÅENDE: Kurs för Tobias 8/6 Cissi 
Förra mötet: Senaste underlag skickat till utbildningsansvarig 7/4. Det går sakta framåt, 
kommer troligen vara klart i veckan. 
 
Uppdatering: 4 (!) anmälda så stor risk för att vi måste ställa in. Cissi kollar om vi får 
annonsera externt från nu. Vi vill också veta vad som gäller om det inte är medlemmar som 
går. 
 
NY PUNKT: Sabinakurs höst Elin 
Sabina behöver veta i juni eller senast juli för datumen. Elin kollar igen med Yvonne. 
 
PÅGÅENDE:  Ungdomsträningar Alva, Alice 
Elin har inte kollat med några om att hålla det men Maggan har erbjudit sig. Motivation och 
ork finns tyvärr inte att ta detta vidare. Sofie håller i tillfället 17/5, annonsera. 
 
Förra mötet: 

● Utesäsong - vilket upplägg vill vi ha? 
Bana med handling och välja olika sekvenser eller sätta ihop skills.Kl 10-13 

● Besluta datum 
17/5, 14/6 (nån annan), 22/7, 27/9 
 

 
PÅGÅENDE: Östgötamästerskapet + KM 2025 Sofie 

● Sofie tar över punkten. Vi håller det på klubben 23/8 utomhus. 
● Elin beställer rosetter (1-3 i varje storlek + 3 hundar i varje lag i 3 strl 1-3 placering)  

Rosetter - östgötafärger blåklint/ljusgul 
● Bästa hemmaekipaget vinner KM i samband med detta 

 
○ Vi använder oss av Agida 
○ Excel-ark för att räkna ut vilka som blir vinnare i sammanlagda resultatet 
○ Domare: Tobias Digréus/Annika Mojanis/Åsa Wrede + inköpta banor från 

Amanda eller Sabina 
○ Sponsring: kolla med Söderköping hur de gjorde med sponsorer. Vi ber 

sponsorgruppen om ORDENTLIGA priser till ÖM + KM ex biabädd förra året 
 
PÅGÅENDE: KM blåbär på LHU Ansvarig 

● Datum: 30/10 
● Banor: Ida Cronebäck? 
● Domare 
● Boka anicurahallen Elin 



● Så länge du inte har tävlat för nån annan klubb kan du bli Klubbmästare för LHU. 
● Man kan inte tävla blåbär om man tagit pinne 

 
PÅGÅENDE:  SVERIGEHOPPET 

● Funktionärsschema Paul & Sofie 
● Tävlingsledare Paul & Sofie 
● Gå igenom uppgifter inför 

 
PÅGÅENDE: Nollklass 14/5 Elin, Alva 

● Checklista 
● Domare: Paul 

ÖVRIGT 
PÅGÅENDE: Sponsloggor i inbjudan och PM 
Anicura, prima dog och agria läggas in som spons i inbjudan och pm Elin 
 
PÅGÅENDE: Fler medlemmar i sektionen Cissi 
Vi har blivit färre medlemmar av olika anledningar i gruppen och behöver fler igen. Vi 
behöver hjälpas åt mer alternativt hitta fler medlemmar. 

Återkoppling från styrelsen på tidigare punkter 
Följande punkter skickades in till styrelsen efter vårt förra möte: 
 

● Vill ha svar på rapporter vi lämnar till styrelsen - upplever inte alls att det 
sker systematiskt just nu! Hur kan jag vara tydligare med vad som behövs 
svar på? 
 

● Vi behöver köpa nya slalompinnar. Vi kommer testa med elrör först, funkar 
det inte behöver vi köpa nya. Är inköp ok? Vi skulle behöva till åtminstone 2 
slalom, men helst alla tre då många är ordentligt slitna. Pris per st är 137 kr, 
men man kan också köpa 12 i ett set och då kostar det 1356 kr. 

○ Inköp godkänt av kassör 
 

● Vi föreslår att planerna alltid klipps på torsdagar och att tydliga skyltar 
finns för att berätta att ALLT ska plockas bort på onsdagar (tränar man 
torsdag så plockar man undan efter sig). Vi vill ha detta inskrivet i 
kalendern på hemsidan. Vi fixar ett schema för detta, men behöver hjälp 
med att sprida informationen om att vi måste hjälpas åt att klippa, helst i ett 
mailutskick. 
 

● Sponsring till Östgötamästerskapet: Vi ber sponsorgruppen om extra fina 
priser till ÖM! Ex hade Söderköping biabädd förra året - kolla med 
Söderköping hur de gjorde med sponsorer. Vi återkommer dock med detta, 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1xsRB0ZcUVNgGwisai4_FvpguyZdkwjASBUsbimZh6WA/edit?usp=sharing


just nu finns inte riktigt motivationen till att hålla det alls, så vi kanske 
stryker det. 

○ Svar från sponsgruppen: 
det är super svårt att få någon sponsring över huvud taget. Vi har inte fått 
några priser förutom primadog. Du får fråga styrelsen om tilllåtelse om 
inköp av priser. Vi ska få hundleksaker av realgymnasiet. Men det är till 
hela klubbens tävlingar. Vi i sponsorgruppen är mycket tacksamma för 
hjälp att skaffa priser till våra tävlingar, allt utom det som går att äta. 
Monika och Lotta 

● Jag har sett att gräsklipparen är väldigt möglig - framförallt på ratten men 
också på sitsen. 
 

● Vi kommer hålla KM blåbär den 30/10. 
○ Svar från Ida: 

När sektionerna planerar in 2025 års KM, försök gärna att lägga KM under 
lågsäsongen 

○ Mitt svar: Varför? Eller vad menas med lågsäsong? För agility är ju 
lågsäsong vinter och högsäsong sommar så blir lite förvirrad… 
 

● Den höj- och sänkbara balansen är VÄLDIGT trög stundvis att höja och 
sänka - jag kan inte lista ut var det kärvar, skulle vilja ha hjälp med det och 
veta vad man ska smörja med/göra för att det ska bli bättre. 

Rapport till styrelsen av nya punkter från detta 
möte 
Nästa möte 
 Datum och tid: 
 Plats: 
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